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This Week's Featured News: 
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EFC Ontario Region ‘Electrification’ Presentations & Tour at Alectra 

On October 23rd, EFC partnered with Alectra, at their GRE&T Centre in Vaughan, for an informative session that 

explored core trends driving the Electrification movement. View the newsroom story & presentations. 
   

  
 

  

Industry News: 
   

EFC Organizational Announcement: Marketing & Channel Development Department 

Electro-Federation Canada (EFC) is pleased to announce that it has realigned key areas of its 

organization to meet the marketing and channel development needs of members and to increase 

efficiencies and productivity. These changes are reflective of EFC’s succession plans and the following 

organizational changes take effect November 4th, 2019. Click here  
   

 EFC Scholarship Program Awards Over $150,000 

This year over $150,000 has been awarded across 62 scholarships supported by EFC member organizations. 

To participate in the EFC Scholarship Program in 2020, please contact John Jefkins for information.  

 View the 2019 student recipients. 
   

There's Still Time to Register to the 9th Annual Future Forum! Click here  
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Don’t Miss Out! EFC Quebec YPNs Invite You to a Panel Discussion on November 13, 2019  

Register here (In French)  
   

EFC YPN Atlantic Region Professional Development on December 3rd 

Welcome Back Neil Thornton! Join your YPN colleagues on Tuesday, December 3, 2019 at Ashburn Golf 

Club, click here.  
   

YPN Ontario Region: Christmas Gathering Learn more & register for the event  
   

In Memoriam: John Chabot of Stelpro 

Our deepest condolences to the Stelpro team on the recent passing of Mr. John Chabot. View the 

announcement  
   

Habitat Canada Needs Your Help to Build More Homes This Year! Learn more.  
   

Hydro-Québec and Stelpro Create Partnership to Develop Connected Smart Devices Press release.  
   

OmniCable Canada Hosted an Open House on October 23rd Press release.  
   

OmniCable and Belden Celebrate 10 Years of Partnership Press release.  
   

Connectrac Acquired by Legrand, North & Central America Press release.  
   

Legrand’s Andrew Wale Appointed to CABA Board of Directors Press release  
   

Retirement of Darren Buium – President, EECOL Canada Press release  
   

EECOL Canada Announces Their New President Press release.  
   

ECAO Welcomes New President, Mr. Brad Walker View the announcement.  
   

EFC Scholarship 2019 Recipient, Philippe Arsenault, was Presented the Pierre Dowd-DesDowd 

Award View the photo.  
   

Leviton's Student Scholarship Recipient, Bastien Périard, Records a Video Thank You Watch it here 

(in French)  
   

UL Opens New Edmonton Customer Service Center and Laboratory 

Click here for more details.  
   

Public Review on Proposed Changes to Codes Canada Publications - Fall 2019 Click here  
   

e2r is an EFC Corporate Sponsor 

Terminating For Cause: Ask First!  

A recent case decided by the Supreme Court of British Columbia provides a useful example of how not to 

handle a termination for cause. Read more  
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Édition française 
   

Cette semaine en vedette : 
   

 

 

Présentation et visite «électrification» de la région de l’Ontario 
chez Alectra 

Le 23 octobre, l’ÉFC s'est jointe à Alectra à leur GRE&T Centre à Vaughan, pour une séance d’information 

explorant les principales tendances qui dirigent le mouvement d’Électrification. Cliquez ici 
   

  
 

  

Nouvelles de l'industrie :  
   

Annonce sur l’organisation de l’ÉFC Département de marketing et de l’établissement du réseau 

Électro-Fédération Canada (ÉFC) est fière d’annoncer qu’elle a réorganisé des milieux clés de sa structure pour 

répondre aux besoins des membres de l’équipe de marketing et de l’établissement du réseau et également pour 

améliorer l’efficience et la productivité. Les changements reflètent les plans de succession de l’ÉFC, et ceux qui 

suivent entreront en vigueur à compter du 4 novembre 2019, cliquez ici.  
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http://link.electrofed.com/c/4/?T=MjMwMjMyNzE%3AMDItYjE5MzA1LWIzN2RhMzM5MmQ3ZDRjNGZiNGRkYTFhMDFiOGQ0YmI3%3AZGRlbWFyY29AZWxlY3Ryb2ZlZC5jb20%3AY29udGFjdC0zODdkZjUxYjY0YzVlNzExODE0YmUwMDcxYjZhYzI5MS0zNmE3ZjdhZjNiMTI0MTkyODY0NmM1NjZlOTBjNTc0YQ%3AZmFsc2U%3AMzE%3A%3AaHR0cHM6Ly93d3cuZWxlY3Ryb2ZlZC5jb20vZnIvMjAxOS8xMC9hbm5vbmNlLXN1ci1sb3JnYW5pc2F0aW9uLWRlLWxlZmMtZGVwYXJ0ZW1lbnQtZGUtbWFya2V0aW5nLWV0LWRlLWxldGFibGlzc2VtZW50LWR1LXJlc2VhdS8_X2NsZGVlPVpHUmxiV0Z5WTI5QVpXeGxZM1J5YjJabFpDNWpiMjAlM2QmcmVjaXBpZW50aWQ9Y29udGFjdC0zODdkZjUxYjY0YzVlNzExODE0YmUwMDcxYjZhYzI5MS0zNmE3ZjdhZjNiMTI0MTkyODY0NmM1NjZlOTBjNTc0YSZlc2lkPTEzY2QwYmI0LTUxZmMtZTkxMS1hODEyLTAwMGQzYTRkYTI0NQ&K=FhgzY8uV0Y0sFwTLr8DoGA
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Programme de bourses d’études de l’ÉFC d’une valeur globale de plus de 150 000 $  

Cette année, au-delà de 150 000 $ ont été accordés par les organisations membres de l’ÉFC dans le 

cadre de 62 bourses d’études. Cliquez ici   
   

Il est encore temps de s'inscrire 9e Future Forum annuel de l’ÉFC En savoir plus   
   

Ne ratez pas l’occasion !! Le Réseau des jeunes professionnel de l’ÉFC région Québec vous invite 

à une table ronde avec des dirigeants clés de l’industrie le 13 novembre prochain Inscrivez-vous ici  
   

Perfectionnement professionnel du RJP de la région de l’Atlantique de l’ÉFC 

Bon retour Neil Thornton! Nous vous invitons à vous joindre à vos collègues du RJP le mardi 3 décembre 

2019 au Ashburn Golf Club. Thème : Promouvoir le changement – Créer une culture d’équipes 

engagées. Inscrivez-vous maintenant (en anglais)  
   

Réception de Noël du RJP de la région de l’Ontario de l’ÉFC Inscrivez-vous ici  
   

Habitat pour l'humanité Canada a besoin de votre aide pour construire plus de maisons cette 

année! Cliquez ici  
   

Hydro-Québec et Stelpro s’associent pour développer des appareils intelligents connectés Cliquez ici  
   

Programme de bourses mondial EFC - Bastien Périard - Remerciement à Leviton Canada Cliquez ici  
   

UL a annoncé l'ouverture du nouveau Centre et laboratoire de service à la clientèle d'Edmonton 

afin d'accélérer la fabrication et la sécurité de la chaîne d'approvisionnement dans l'Ouest 

canadien Cliquez ici pour plus de détails.  
   

Examens publics des modifications proposées aux publications de Codes Canada - Automne 

2019 Cliquez ici  
   

  
 

  

Upcoming Events / Évènements à Venir 

Are you planning to visit another region in the coming weeks? If so, plan to attend one of these regional events! 

/ Vous prévoyez de visiter une autre région au cours des prochaines semaines? l'intention d'assister à l'un de 

ces événements régionaux!   
   

Vaughan, ON, November 6: Future Forum 

Montreal, QC, November 13: YPN Quebec Region Panel  

Richmond, BC, November 13 & 14: BCEA LINK Conference 

Toronto, ON, November 25-26: NEW! Supply Chain Conference  

Vaughan, ON, November 28: Ontario Region Christmas Reception  

Halifax, NS, December 3: Atlantic Region Christmas Reception -  

Halifax, NS, December 3: EFC YPN Atlantic Region Professional Development 

Montreal, QC, December 4: Quebec Region Christmas Reception  

Calgary & Edmonton, AB, November 29 & December 6: AEA Christmas Luncheon 

Burnaby, BC, December 6: BCEA’s Annual Awards & Holiday Luncheon 

Toronto, ON, December 11: EFC YPN Ontario - Christmas Gathering 

Quebec City, QC, December 12: Quebec Region Christmas Reception   
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Submit Your News / Soumettez vos Nouvelles 

If you have corporate news or an industry announcement that you'd like to share, please send details to 

info@electrofed.com / Si vous souhaitez partager une actualité ou une annonce concernant votre entreprise, veuillez en 

faire parvenir les détails à info@electrofed.com. 
   

Build Your Brand with EFC / Positionnez votre marque grâce à l’ÉFC 

EFC provides cost-effective newsletter advertising opportunities. To advertise, please view the EFC media kit or contact 

John Jefkins at jjefkins@electrofed.com / L’ÉFC vous offre des possibilités de publicité rentables au sein de son infolettre. 

Pour de plus amples renseignements, veuillez consulter la trousse d’information publicitaire de l’ÉFC ou contacter John 

Jefkins à l’adresse jjefkins@electrofed.com. 
   

The content in this publication, and all related French content, is provided to EFC by members and other stakeholders. While EFC makes every effort 

to present accurate information, EFC does not assume liability or responsibility for, the accuracy or completeness of the announcements and/or 

translations provided by members. All such materials are provided on an “as is” basis. / Le contenu de cette publication, ainsi que tout le contenu 

apparenté rédigé en français, est fourni à l’ÉFC par ses membres et autres parties intéressées. L’ÉFC déploie tous les efforts possibles pour présenter 

des renseignements exacts, mais n’assume aucune responsabilité en ce qui a trait à l’exactitude et à l’exhaustivité des annonces et des traductions 

qui lui sont transmises par ses membres. Tout ce type de contenu est affiché « tel quel ». 
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